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GENERALFORSAMLING - Torsdag den 31. marts 2022 kl. 2045 i Vesterkær Kirkesal 

 
 

1. Valg af dirigent 
- Bestyrelsen foreslår Johnny Schjoldager. Han bliver valgt. 

 
2. Formandens beretning 

- Se bilag 
Kommentarer:  
- Mogens: Vi er heldige at have en endelig og bindende aftale med Rørsangerne til vores 
Julekoncert d. 26/11-22 
Ragnhild siger vi skal have bål den 23/6-22 – vi ved endnu ikke om dagen er aktuel. 

 
3. Regnskab for det forløbne år, samt forslag til kontingent for det løbende år 

- John starter med at fortælle om lørdags 
2064,50 kr. til salg og penge i tubaen. Mobilepay kom der 1040 kr – i alt en indtægt på 
3104,50kr. 

- Det forgangne år 
Lidt mindre i kontingent. 
Juletræstænding i Magisterparken og veggerby koncerten var vores hvad vi fik i 
honorarer. 
Venner gav 1749,25 kr. 
Vi har kun en sponser tilbage – Lars Bloch Briller i Vejgård 
Pensionisttilskuddet er en god indtægt. 
Vi fik 4000 kr i tilskud pga. covid-19 til julekoncert 2020 
6500 i indtægt til julekoncert. 
Indtægter 64.967,50 

- Udgifter 
Det er dejligt at orkesteret hjælper til med at dele breve ud, da vi sparer mange penge i 
porto. 
Hans fik gaver, både under sygdom og da han stoppede, Bjarne til hans fødselsdag og 
Peter Villesen til hans fødselsdag. 
Koncert honorar – Henrik Juul-Brinkmann som dirigent og Christian Carlsen på slagtøj. 
Bårebuket til Fritz og Erik Kristensen 
Husleje til Vesterkær Kirke pga covid 3000 kr. 
Udgifter for 84.174,04 – et minus på 19.206,54 
Det ser vildt ud, men det er pga øveweekenden hvor mange betalte deltagergebyr året 
før. 

- Kommentarer 
Bent spørger hvor meget porto vi bruger. 1584 kr,-  
Ragnhild spørger til DAO udgifterne. Det er blandt andet til at dække coda-afgifterne, 
samt forsikringer. Det er samtidig også et medlemskab.  
Dorte spørger til det nye billede og lave en seddel med billede som man kan dele ud til 
sine venner.  
Jens O supplerer at man kan få støtte fra DAO til aktiviteter. Blandt andet øvedage osv.  
MOF er dem der aflønner Mads. 
Reklamer til at dele ud er ikke en dårlig ide. Jens delte plakaten ud til beboere i 

Dato: 27. februar 2022 



Side 2 af2 
 

www.seniorblaeserne.dk 
Formand: Poul Thorling, Lindholm Søpark 40,2tv, 9400 Nørresundby, Tlf.: 4841 2448. email: thorling@ privat.dk 

Næstformand: Ole Petersen, Gårdkærsvej 5, 9440 Aabybro, Tlf.: 96 47 05 80 
Kasserer: John Andersen, Nervøsvej 62, 9430 Vadum, Tlf.: 98 27 17 86 

 

Magisterparken. Der kom en håndfuld eller to til vores koncert.  
Johnny opfordrer til at man deler opslagene mere på facebook. 
Kontingent foreslår vi at fortsætte. 
John fortæller at vi har ansøgt Aalborg kommune i forhold til fejring af vores jubilæum. 

 
4.  Indkomne forslag – ingen modtaget 
   
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer  
 - på valg er Trine Friis-Hansen – bliver genvalgt 
  
 Valg af bestyrelsessuppleanter 
 - på valg er Kirsten W. Christensen og Per Schwartz – begge bliver genvalgt 
 
6. Valg af revisorer  
 - på valg er John A. Gadegaard og Gitte Nygaard – Thomas bliver valgt og John G. træder  
 ud. 
  
 Valg af revisorsuppleanter 
 - på valg er Helene Brinch Findinge og Preben Rasmussen – begge bliver genvalgt. 
 
7.  Eventuelt 
 John Gadegaard vil gerne af med instrumentbeholdningen. John fortsætter med at være 
 nodeansvarlig, med hjælp fra Preben Rasmussen, hvis der er lavet et nyt stort repertoire.  
 Han træder også ud repertoireudvalget. Medlemmerne skal tænke over om man har lyst til at  
 træde ind i repertoireudvalget. 
 Bente roser John G. for det kæmpe stykke arbejde han har lagt.  
 Ragnhild spørger om man får en 50’er for at bage kage. Charlotte giver svar at så er der så 
 mange andre der også skal betales – trailerhentere osv.  
 Ragnhild foreslår om man kan ringe til borgmesteren for at få flere arrangementer. – Jens  
 siger at det ikke er en aktuel mulighed i denne kommune. 
 John supplerer at vi skriver i vores ansøgninger til kommunen, at vi til enhver tid stiller op til 
 koncert hvis kommunen ønsker det. 
 Johnny siger at man skal tage regnskabet med sig og smide ud derhjemme. 
 
Jens siger tak for gode indlæg og debat. Vi lytter og bliver klogere. Tak til Johnny for den gode 
mødeledelse og kom godt hjem. 
 

Referent 
Trine Friis-Hansen 


